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КОРОСТИШІВСЬКА МІСЬКА РАДА 
м.Коростишів

П Р О Т О К О Л
другого пленарного 10 сесії міської ради VIII скликання

23 квітня 2021 року сесійна зала міської ради

Загальний склад ради 
Обрано депутатів 
Міський голова 
Присутніх на сесії

Відсутні на сесії
Кворум для проведення сесії наявний.

26 депутатів 
26 
1
20 депутатів 
1 міський голова 
6 депутатів

Під час сесії працювала електронна система поіменного голосування «Рада 
Голос», здійснено відео та аудіозапис даного засідання, сесія проведена у 
закритому режимі.

Друге пленарне засідання 10 сесії міської ради VIII скликання відкрив
та вів

міський голова Кохан І.М.
(Звучить гімн України та гімн міської територіальної громади).

Міський голова Кохан І.М. інформував щодо регламенту роботи восьмої 
сесії міської ради VIII скликання, який встановлений відповідно до статті 51 
Регламенту роботи Коростишівської міської ради VIII скликання, затвердженого 
рішенням II пленарного засідання 4 (скликаної позачергово) сесії 
Коростишівської міської ради VIII скликання від 29.12.2020 № 19.

І. Слухали; Про внесення змін до бюджету Коростишівської міської 
територіальної громади на 2021 рік.

Інформація заступника начальника фінансового управління міської ради 
Єрмак Н.П. щодо обгрунтування даного проекту рішення.

І.Виступили:
Єсипчук ГІ.М. із пропозицією включити до уточненої інформації 

виділення коштів у сумі 1 млн. 400 тис.грн. для придбання лапараскопічної 
стійки КНП “ЦРЛ ім.Д.І.Потєхіна” Коростишівської міської ради. Депутат 
наголосила на важливості даного обладнання і зазначила, що на засіданні 
присутні представники закладу охорони здоров’я. Звернулася із проханням 
підтримати довключення пункту про виділення коштів на вищезгадане 
обладнання.
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Дейчук Р.С. підняв питання про необхідність виділення коштів на 
капітальний ремонт споруд-решіток-дробарок очисних каналізаційних споруд в 
м.Коростишеві у сумі 600 тис. грн.

Бондарчук С.В. із запитанням до секретаря міської ради щодо коштів, які 
були виділені на ремонт загальноосвітньої школи №1.

Защипає Є.А. відповів, що дане питання знаходиться на опрацюванні.
Кохан І.М. інформував, що ним був підписаний гарантійний лист на 

ремонтні роботи, так як вищезазначений навчальний заклад знаходиться у 
жахливому стані.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради зі змінами.

I. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
бюджету Коростишівської міської територіальної громади на 2021 рік» зі 
змінами.

Голосували: «За»- 21; «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували»-0
Рішення прийнято

Дейчук Р.С. із запитанням про уточнення суми коштів, які будуть виділені 
на ремонтні роботи загальноосвітньої школи №1.

Бондарчук С.В. із відповіддю: 2 млн. 700 тис.грн.

II. Слухали:Про внесення змін до Програми соціально-економічного 
розвитку населених пунктів Коростишівської міської ради на 2021 рік

Інформація начальника відділу житлово-комунального господарства 
міської ради Загарія І.С. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

II. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

II. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
Програми соціально-економічного розвитку населених пунктів 
Коростишівської міської ради на 2021 рік» з доповненнями.

Голосували:«За» - 21; «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» -0
Рішення прийнято

III. Слухали: Про затвердження структури та штатної чисельності 
Коростишівської міської ради в новій редакції.

Інформація керуючої справами міської ради Полешко О.Ю. щодо 
обґрунтування даного проекту рішення.

III. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.
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ПІ.Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
структури та штатної чисельності Коростишівської міської ради в новій 
редакції».

Голосували: «За» - 20; «Проти»-0; «Утримались» -1; «Не голосували»-0
Рішення прийнято

IV. Слухали: Про затвердження рішень виконавчого комітету 
Коростишівської міської ради та розпоряджень міського голови, 
прийнятих в міжсесійний період

Інформація начальника загального відділу міської ради Сороки Ю.О. 
щодо обґрунтування даного проекту рішення.

IV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

IV. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
рішень виконавчого комітету Коростишівської міської ради та 
розпоряджень міського голови, прийнятих в міжсесійний період».

Голосували: «За»- 21; «Проти»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-!).
Рішення прийнято

V. Слухали: Про затвердження міської Програми розвитку 
Коростишівської державної податкової інспекції Головного управління 
ДПС у Житомирській області щодо облаштування сервісних центрів 
обслуговування платників на 2021-2022 роки

Інформація заступника начальника фінансового управління міської ради 
Єрмак Н.П. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

У.Виступили:
Бондарчук С.В. із прохання підтримати даний проект.
Кохан І.М. висловив слова подяки Коростишівській державній 

податковій інспекції за плідну співпрацю.
Бондарчук С.В. із пропозицією прийняти дану Програму п’ять років 

замість двох.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

У.Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення
затвердження міської Програми розвитку Коростишівської державної 
податкової інспекції Головного управління ДПС у Житомирській області 
щодо облаштування сервісних центрів обслуговування платників на 2021- 
2022 роки».
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Голосували: «За»- 21; «11 Іроіи»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-0.

Рішення прийнято

VI. Слухали: Про затвердження Програми розвитку фізичної культури 
і спорту Коростишівської міської ради на 2021-2022 роки

Бондарчук С.В. інформував про відсутність доповідача Джамана І.В. по 
поважним причинам та звернувся із проханням підтримати даний проект 
рішення, наголосивши, що це питання є важливим.

VI. Виступили:
Єсипчук Н.М. із уточненням про фінансування даної Програми. 

Зазначила, що суми є досить великими.
Бондарчук С.В. інформував, що у даній Програмі є заходи, які не 

потребують фінансування.
Єсипчук Н.М. звернула увагу на пункт 3 додатку Програми, де вказано 

про зобов'язання фінансового управління передбачити відповідні кошти.
Кохай І.М. наголосив на важливості даної Програми.
Підкевич Е.В. із запитанням про розгляд Програми “Контракт”.
Бондарчук С.В. повідомив, що Програма “Контракт” у процесі 

розроблення та буде винесена на чергове засідання сесії міської ради.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

VI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Програми розвитку фізичної культури і спорту Коростишівської міської 
ради на 2021-2022 роки».

Голосували: «За»- 21; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

VII. Слухали: Про затвердження Програми «Розвиток молодіжної 
політики Коростишівської громади» на 2021-2025 роки

Бондарчук С.В. звернувся із проханням підтримати даний проект 
рішення.

VII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

VII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Програми «Розвиток молодіжної політики Коростишівської громади» на 
2021-2025 роки».

Голосували: «За»- 21; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято
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VIII. Слухали: Про затвердження Статуту комунальної установи 
«Інклюзивно-ресурсний центр» Коростишівської міської ради у новій 
редакції

Інформація Кохана І.М. щодо даного проекту рішення. Поставив на 
голосування пропозицію: проект рішення з даного питання прийняти, як 
рішення ради.

VIII. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Статуту комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» 
Коростишівської міської ради у новій редакції»

Голосували: «За»- 21; «Проти»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-!).
Рішення прийнято

IX. Слухали: Про затвердження Положення про проведення конкурсу 
на посаду директора та педагогічних працівників комунальної установи 
«Інклюзивно-ресурсний центр» Коростишівської міської ради

Інформація Кохана І.М. щодо даного проекту рішення. Поставив на 
голосування пропозицію: проект рішення з даного питання прийняти, як 
рішення ради.

IX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Положення про проведення конкурсу на посаду директора та педагогічних 
працівників комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» 
Коростишівської міської ради»

Голосували: «За»- 21; «Проти»-!); «Утримались»-!); «Не голосували»-!).
Рішення прийнято

X. Слухали:Про закріплення за закладами дошкільної освіти міської 
ради території обслуговування

Інформація Кохана І.М. щодо даного проекту рішення. Поставив на 
голосування пропозицію: проект рішення з даного питання прийняти, як 
рішення ради.

X. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про закріплення за 
закладами дошкільної освіти міської ради території обслуговування»

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утрнмались»-0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XI. Слухали:Про надання дозволу на списання інших необоротних 
матеріальних активів

Інформація Кохана І.М. щодо даного проекту рішення. Поставив на 
голосування пропозицію: проект рішення з даного питання прийняти, як 
рішення ради.
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XI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
списання інших необоротних матеріальних активів»

Голосували: «За»- 20; «І1роти»-0; «Утримались»-1; «Не голосувалн»-0.
Рішення прийнято

XII. Слухали: Про затвердження Генеральних планів та планів 
зонування сіл Теснівка, Бобрик, Більківці, Козак Коростишівської міської 
ради Житомирської області

Інформація начальника відділу архітектури та містобудування міської ради 
Загоровської Т.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XII. Виступили:
Ломаков Г.М. інформував, що не підтримує дані Генеральні плани, 

зважаючи на звернення громадян с.Більківці.
Єсипчук Н.М. із пропозицією відкласти даний проект рішення на 

довивчення.
Загоровська Т.В. із поясненням по даному проекту. Інформувала, що 

Генеральні плани розробляються з 2017 року, в тому ж році відбувалася зйомка. 
Враховуючи побажання жителів та старост, зйомка була продовжена у 2018 
році. Тетяна Володимирівна звернулася із запитанням щодо уточнення 
доопрацювання Генеральниї планів.

Єсипчук Н.М. наголосила, що технічно до Генеральних планів зауважень 
немає, але виникли питання щодо вихідних даних, які брались за основу при 
формуванні даного плану.

Кохай І.М. поставив на голосування пропозицію: відкласти на 
довивчення дане питання.

Голосували: «За»- 20; «Проти»-1; «Утримались»-0; «Не толосували»-0.
Рішення прийнято

Ломаков Г.М. із проханням поставити дане питання на повторне 
голосування.

Кохай І.М. повторно поставив на голосування дане питання.

XII. Вирішили: Відкласти на довивчення питання «Про затвердження 
Генеральних планів та планів зонування сіл Теснівка, Бобрик, Більківці, 
Козак Коростишівської міської ради Житомирської області»

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-1; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XIII. СлухалиДро поноеілєння договорів оренди земельних ділянок 
несільськогосподарського призначення
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Інформація провідного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Гулик В.М. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XIII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про поновлення 
договорів оренди земельних ділянок несільськогосподарського 
призначення» з доповненням по термінам.

Голосували: «За»- 21; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XIV. СлухалшПро затвердження додаткової угоди №1/119 від 
05.04.2021 до договору оренди рухомого майна №861 від 24.12.2020

Інформація провідного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Гулик В.М. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XIV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XIV. Вирішили!:Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
додаткової угоди №1/119 від 05.04.2021 до договору оренди рухомого майна 
№861 від 24.12.2020.

Голосували: «За»- 21; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XV. Слухали:Про затвердження Порядку виявлення, обліку та набуття 
у комунальну власність Коростишівської територіальної громади майна 
відумерлої спадщини та безхазяйного майна

Інформація першого заступника міського голови Дейчука Р.С. щодо 
обґрунтування даного проекту рішення.

XV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XV. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Порядку виявлення, обліку та набуття у комунальну власність 
Коростишівської територіальної громади майна відумерлої спадщини та 
безхазяйного майна»

Голосували: «За»- 21; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
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Рішення прийнято

ХУІ.Слухали;Про внесення змін до Переліків першого та другого гину 
об’єктів оренди комунальної власності

Інформація начальника відділу житлово-комунального господарства 
міської ради Загарія І.С. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради.

XVI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
Переліків першого та другого типу об’єктів оренди комунальної власності»

Голосували: «За»- 20; «Г1роти»-0; «Утримались»-1; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XVII. Слухали :Про прийняття основних засобів на баланс 
Коростишівської міської ради

Інформація начальника фінансово-господарського відділу міської ради 
Яковенко Є.П. щодо обґрунтування даного питання.

ХУІІ. Виступили:
КоханІ.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

ХУІІ. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про прийняття 
основних засобів на баланс Коростишівської міської ради»

Голосували: «За»- 21; «Проти»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-!).
Рішення прийнято

Кохан І.М. звернувся із пропозицією зняти наступні питання порядку 
денного, які мав доповідати Сарапійчук Ю.Л.:

1) Про результати розгляду рішення шостої сесії від 19.01.2021 року 
№79 «Про звернення депутатів Коростишівської міської ради про 
неприпустимість перенесення КЗПО «Обласний центр туризму, краєзнавства, 
учнівської молоді».

2) Про результати розгляду рішення шостої сесії від 19.01.2021 року 
№80 «Про звернення депутатів Коростишівської міської ради щодо 
неприпустимості зростання цін на постачання та розподіл електричної енергії, 
постачання природного газу та розподіл природного газу».

3) Про результати розгляду рішення сьомої сесії від 16.02.2021 року 
№119 «Про звернення депутатів Коростишівської міської ради про виділення 
коштів для здійснення комплексу заходів по збереженню річки Тетерів на 
території Коростишівщини.



4) Про результати розгляду рішення сьомої сесії від 16.02.2021 року 
№120 «Про звернення депутатів Коростишівської міської ради про виділення 
коштів для здійснення комплексу заходів по капітальному ремонту станції 
очищення води по вулиці Грибоедова в м.Коростишів.

Кохан І.М. інформував, що дані питання будуть винесені на розгляд 
наступного засідання сесії.

ХУІІІ.Слухали:Про звернення депутатської фракції «Європейська 
Солідарність» щодо необхідності належного соціального забезпечення 
медичних працівників та щодо зриву вакцинації від СОУШ-19.

Єсипчук Н.М. звернулася із проханням підтримати дане звернення, 
звернувши увагу на те, що це питання було позитивно розглянуто на профільній 
комісії.

ХУ1ІІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XVIII. Вирішили; Прийняти рішення з питання «Про звернення 
депутатської фракції «Європейська Солідарність» щодо необхідності 
належного соціального забезпечення медичних працівників та щодо зриву 
вакцинації від СОУІВ-19.

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-1; «Не голосували»-0„
Рішення прийнято

XIX. Слухали:Про спостережні ради комунальних некомерційних 
підприємств охорони здоров’я, засновником яких є Коростишівська міська 
рада

Інформація Кохана І.М. щодо даного проекту рішення.

XIX. Виступили:
Єсипчук Н.М. зауважила, що даний проект не було винесено на засідання 

постійної комісії з питань законності та правопорядку. Звернулася із 
пропозицією винести даний проект на вищезгадану комісію та розглянути 
повторно. Також звернула увагу на ряд зауважень юридичного відділу по 
даному проекту.

Бондарчук С.В. наголосив, що дане питання стосується охорони здоров'я і 
не потребує винесення на постійну комісію з питань законності та 
правопорядку.

Єсипчук Н.М. інформувала, що винесення цього проекту рішення на 
постійну комісію з питань законності та правопорядку є обов'язковим, 
посилаючись на Положення про роботу постійних комісій. Депутат зауважила, 
що проект рішення по даному питанню не було оприлюднено.
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Підкевич Е.В. підтримав депутата Єсипчук Н.М. і наголосив на 
обов'язковій процедурі проходження проектів рішень через необхідні профільні 
комісії.

Ломаков Г.М. із пропозицією підтримати даний проект рішення.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XIX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про спостережні ради 
комунальних некомерційних підприємств охорони здоров’я, засновником 
яких є Коростишівеька міська рада»

Голосували: «За»-12; «Проти»-2; «Утримались» -7; «Не голосували»-!).
Не прийнято

Єсипчук Н.М. інформувала про заяву гр.Стовбчатого В.І., яка була подана 
до секретаріату сесії щодо включення до порядку денного його виступ.

XX. Слухали:Про звернення депутатів міської ради до Президента 
України, Служби Безпеки України, Центральної виборчої комісії щодо 
виборів на ОВО №50 та №87.

Інформація Підкевича Е.В. щодо даного звернення. Звернувся із 
проханням підтримати даний проект.

XX. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про звернення 
депутатів міської ради до Президента України, Служби Безпеки України, 
Центральної виборчої комісії щодо виборів на ОВО №50 та №87»

Голосували: «За»-18; «Проти»-0 ; «Утримались»-2 ; «Не голосували»-!.
Рішення прийнято

Міський голова Кохан І.М. оголосив друге пленарне засідання 10 сесії
міської ради VIII скликання закритим

(Звучить гімн України та гімн мЩркоі іперр

Міський голова

Секретаріат сесії

ьної громади).

.М.Кохан

Н.М.Єсипчук

Е.В .Підкевич

Нагарна Н.П.
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